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Pozvánka 

Sejdeme se ve středu 7. března, na 169. narozeniny T. G. Masaryka, v 17:00 v Přírodovědném 

klubu, Ježkova 8, na Žižkově.  

Zápis 

Účast: Petr, Pacík, Bobánek, Rayp, Čuchonc, Muk, Chingo, Kačka, Pegas, Bob, Foki, Přemík, 

Jakub, Mahu, Pirilík, Rony  

Omluvenky: 

Na ČYK nepřijdu,  jsme s vnoučaty v Mariánských Lázní. Cancidlo 

Ahoj,  mám ve středu nějaké jednání na Zličíně, nevím jak dlouho to bude trvat,  kdyby bylo pozdě, 

tak do Ježkové již nepojedu. V tom případě se omlouvám. Pulec 

Ahoj, omlouvám se na schůzku. Jsme s vnučkami na horách a musíme stavět iglú. keepJOB 

Zub vzkázal, že je na Slovensku. 

 

Na schůzku přišel Čuchonc, s kterým dělal Bobánek a Muk interview do vzpomínkového sborníku 

o historii Pětky. Čuchonc byl prvním kormidelníkem mužstva Wikingů a název mužstva s dvojitým 

W je jeho vynález. Bylo to v r. 1951. Potom se ale Čuchonc začal věnovat veslování v Blesku. 

Tady je na Přemíkově fotografii. 

 

Část schůzky jsme věnovali debatě o přípravě detektivky. Bob přinesl první náčrt průběhu hry. 

Dohodli jsme se, že se za týden sejdeme na tajném místě, kde detektivka začne. Vlastní hra se 

uskuteční o víkendu  24. a 25. března. 
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Jak s námi při debatě o detektivce cloumaly emoce, dobře ilustrují následující Přemíkovy a 

Kačkovy fotografie  

 

Pacík byl naštvanej, zatím co posádka spala 

 

Až když se na ně zařvalo, tak se trochu probrali, jak je vidět z následujících fotografií 
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V kuloárech se debatovalo velmi živě. Pegas a Foki pozorně naslouchají Jakubovi, který jim 

vysvětloval princip vysychání plnícího pera, nebo něco podobně zajímavého. 

 

Když je dost poučil, vrhl se na Čuchonce 
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Čuchoncovi, na kterého se vrhli všichni, z toho všeho musela jít hlava kolem 
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Petr jako obvykle, když nespal, tak  trávil schůzku tím, že si kreslil účast a zasedací pořádek do 

svého oddílového deníčku a Chingo zase schůzku trávil jako obvykle telefonickým vyřizováním 

záležitostí Komorního spolku. 

 

 

Vidět selfíčko fotografů je vždy osvěžující, zejména, když jsou to takoví elegáni. 
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Pegas, Foki a Přemík, i v jejich věku, byli fascinování možnostmi chytrého telefonu a na schůzce 

rušili. 

 

Stranou všech probíral Mahu jistě nějaké zajímavosti z Židoského muzea s Ronym – kosatníkem 

Chinga z doby jejich závodní činnosti.- 
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Konstatovali jsme, že se opět vydařily hory v Oga. Čtyři dny slunečno, dva dny zataženo, ale vždy 

perfektně urolbované sjezdovky a na nich my a  skoro nikdo jiný. Těžko si lze představit lepší 

podmínky. No a samostřejmě se k tomu přidaly i kulinářské zážitky. To vše je dokumentováno na 

následujících fotografiích Přemíka a Plavce. 
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Hory: Oga 2018 

Letošní hory se opravdu vydařily. Čtyři dny slunce, dva dny sice zataženo, ale  teplota jen stupeň 

pod nulou a krásný urolbovaný sníh. Když k tomu připočteme, že jsme byli na sjezdovkách 

většinou sami, tak to byl sjezdařský ráj. Večer pak výborné místní jídlo a potom posezení u 

krbových kamen a Kačkovo promítání filmů. Ovšem začátek tak růžově nevypadal. Když už jsme 

přijeli tak hodinku před Bormio a říkali jsme si, jak ta cesta hezky uběhla, tak jsme narazili na 

frontu aut, a po krátkém čekání přijel odnaproti policejní vůz se zprávou, že další cesta je 

nepůjezdná a že to máme objet přes Bolzano. Tak jsme se obrátili, všechny průsmyky do Bormia 

jsme museli minout, protože byly také neprůjezdné, takže jsme  na místo přijeli místo ze severu od 

GAPA, z jihu. To znamenalo, že místo 700 km jsme najeli přes 1000 km. Auto řízené Pegasem a 

obsazené Matesem, Pacíkem a Jakubem jelo první a ostatní posádky telefonovaly jak mají jet. 

Instruktáže se ujal bez mapy a bez GPS, jen tak po paměti, Jakub, takže všechny nasměroval přes 

Merano, které ovšem také bylo neprůjezdné, takže se zase ostatní museli vrátit do Bolzana a tím si 

zajeli ještě asi o 150 km navíc. Tuto anabázi zvětšnil Bob s Markétou 

 

Všichni zúčastnění: Přemík, Míša, Mahdí, Kačka, Plavec, Vlastička, Yško, Helena, Ivo, Bob, 

Matěj, Pacík, Jarka, Pegas, Jakub, Lenka a Mates 
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Jenom skauti: průměrný věk 75,33±4,18 (průměr hodně snížil junior Mahdí) 

 

Vrcholové družstvo: Jakub, Helena, Pegas, Yško, Pacík, Mates, Přemík 



12/23 

 
Tři z nás jsou právě na jinak prázdné sjezdovce. Kdo je kdo nelze dost dobře rozeznat ani 

mikroskopem 

   

 

  

Skauti vždy pomahají slabšímu 
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Po namáhavém lyžování něco drobného k zakousnutí přišlo vhod 

 

Vždy rozjásaný Pegas 
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V lanovce jsme si vždy odpočinuli 

Pokračují fotografie Plavce: 

 

Plavcův lyžařský autoportrét 
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Pohled z lanovky 

 

 

 

Vypadá to jako mírný svážek, ale ve skutečnosti je to, zejména ve spodní části, dost krpál 
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Polední siesta venku  

 

Polední siesta vevnitř 
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Takhle jsme debužírovali jen jednou, v malé zemědělské usedlosti, s krbem a domácími klobásami, 

šunkou a sýrem. 

 

Místní domácí sýr měl teda sílu! 
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A také jsme večer sledovali prezidentskou debatu. Někteří z nás jeli i volit do Mnichova, ale 

bohužel jsme Rudého Miloše, nepřítele skautských zásad, jehož soldateska vyhnala na sv. Jiří 

skauty z hradu, kde si chtěli zazpívat hymnu na počest skautského svátku, nedokázali porazit 
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Kopcolezci na Blaníku: Letošní  novoroční výstup na význačný kopec se opět vydařil a byl hojně navštíven  Pětkaři o generaci nebo dvě nebo tři mladší než 

Prvostřečdečníci si to pod vedením Joba užili. 

 

©Bob & Markéta
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Vtipy 

Michelangelův David był zapůjčen k vystavování do USA 

 

Po dvou letech se vrací do Itálie... 

 

Sponzorovali ho: 

           

 

Cedule poslal Pulec: 
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Listárna – zprávy ze zahraničí (poslal Zub) 

 
Zube, gratuluju ke svatbě! Sínuse snad už nedoženeš, ten se ženil 4x. Kdežto Čamča to 

dotáhnul v listopadu na 2. ženitbu, viz foto. S jeho nynější ženou Sigrid si rozumíme. Já nezvládnu 

asi ani ten druhý sobáš, byl jsem s Kikuš na Kanárech, viz foto. Na podzim mi umřela už i matka, a 

tak mám o důvod míň jezdit do „Zemanlandu“, brzy snad „Drahošlandu“. Nicméně mám v plánu se 

tam vypravit kolem Prvostředečníků v březnu. 

Pozdravení do Slovenské, Hakim 
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Čamča a Sigrid 
 

 

 

Hakim a Kikuš 


